
Referat fra FAU-møte 21. mars 2023
Tid: Tirsdag 21.03.23, kl. 18.00 – 20.00

Sted: Personalrommet, Ruseløkka skole

Til stede:

Rektor Merete Hansen

FAU 21/9 11/10 8/11 6/12 17/1 14/2 21/3

1A Leo Kastrati - v Fravær Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt

1B André Gilje
Jacobsen

v v Fravær v v Ikke møtt Ikke møtt

2A Priyamwada
Kulkarni

- v Fravær Fravær v Ikke møtt v

2B Marianne
Meling Rieber-
Mohn

- Vara v v v Fravær v

3A Camilla Hjelle v Vara v v v v v

3B Elena Silvestro v v v Fravær v vara v

4A Ellen Wesche
Guttormsen

vara v v v v v v

4B Christine Biørnstad
Wiig

v v v v v v v

5A Sturla Winger
Svendsen

v v Ikke møtt Ikke møtt v v v

5B Ola Ødegaard - v v v v v v

6A - Ikke møtt v Ikke møtt Ikke møtt Fravær Ikke møtt

6B Helen Virginia
Rocha Dahlseng

- Ikke møtt Ikke møtt vara vara v vara

7A Elisabeth Grutsch
Lund

v v v v v Ikke møtt v

7B Ikke
møtt

Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt

8A Kaare Sverdrup vara v vara v v Ikke møtt Ikke møtt

8B Annichen Fishe vara v v Ikke møtt Fravær v v

8C Sophie Camelia
Comtet

v v v v v v v

9A Claus Peter 
Poulsen

v v v v v vara fravær

9B Silje Jebsen - Fravær v v v Fravær fravær

9C Linn Therese 
Stokke

v Fravær Fravær Ikke møtt v Ikke møtt v

10A Astrid Bjerke - v Vara
(Sigrid)

v v v v

10B Lisa Kensit Hatlem v Fravær Fravær Vara
(Fabienne)

v Ikke møtt Ikke møtt

10C Kari-Anne Heggem v v v v v v v
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Saker på agendaen:

1. Nytt fra skoleledelsen v/rektor

Gratisprinsippet er gjeldende og skal respekteres av både skolen, foreldrene og elevene. Det

kan ikke kreves egenandel for aktiviteter som foregår i skoletiden.

Tidligere har det vært praktisert unntak for eksempelvis foreldredrevet tur med en

egenandel. Dette er vanskelig å gjennomføre og ødelegger skolemiljøet for de som ikke kan

være med grunnet en egenandel. Dersom aktiviteter gjennomføres i sin helhet på fritiden og

er foreldredrevet, kan ikke skolen stoppe dette, men støtter det ikke.

Man kan søke om midler til tur; eksempelvis hvis temaet er anti-rasisme etc.

Klassekasser skal være uten press og skal holdes på et forholdsvis lavt nivå.

2. Status økonomi

Kasserer har fått overført alle nødvendige tilganger til FAUs konto i DNB, men av ukjent årsak

ser hun ikke saldo eller transaksjoner på bankkontoene. Status økonomi blir tatt opp igjen på

neste FAU-møte.

3. Aktiviteter på skolen etter skoletid

Skolen har ledige lokaler som kan benyttes dersom noen vil sette i gang aktiviteter for barn og

unge i nærmiljøet.

Det ble diskutert hvordan skal FAU jobbe videre med dette for å skape engasjement og

aktivitet på skolen.

○ Spre informasjon om muligheten for lokaler

○ Spørre barna/elevrådet om hva de kunne tenke seg å gjøre i nærområdet

○ Undersøkelse hos barna via lærerne

○ Utforske og sette i gang - eksperimentere uten blygsel

○ Ta det opp på foreldremøtene

○ Invitere foreldre og elever som har lyst til å bidra til et åpent møte

○ Oppsøke/kontakte potensielle aktører som kan bidra og deretter melde inn

interessen til FAU

4. Status utvalg

● 17. mai

○ Planleggingsmøter avholdt på 6. trinn og de har fordelt oppgaver så langt det lar seg

gjøre. Trinnet er lite og kommer til å behøve hjelp til gjennomføring av oppgaver på

17.mai.

○ Trinnet lurer på om FAU kan dekke innkjøp av to kortterminaler til 300 kr pr stk.

Forslag om dekning av kortterminal er fremmet og godkjent av FAU.

● Gratisprinsippet
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○ Det jobbes videre med aspekter ved gratisprinsippet og utvalget følger opp hvordan

andre skoler har etterfulgt prinsippet. FAU venter på en tilbakemelding fra

Lommedalen skole.

● Idrett

○ Vika og Filipstad sportsklubb jobber for å bli en viktig idrettsaktør i bydelen og

nærområdet. Sportslige ønsker kan meldes inn til klubben.

○ For idrettsklubber generelt kan det være betydelige midler å hente ved støtte.

5. Innkomne saker

Rus forekommer og ungdomsskoletrinnet etterspør om skolen kan kjøre en fornyet kampanje

på dette. En engasjert foredragsholder kunne høynet kunnskapsnivå og forståelse både for

foreldre og elever. Det kan vurderes om FAU kan dekke kostnaden for dette dersom man ikke

finner noen som kan bidra gratis.

FAU hadde før forrige møte mottatt brev fra foreldre på 5. trinn om at elevene ikke får

benytte hverken sløydrommet, kjøkken eller formingsrom. Foreldre undrer seg over om dette

skyldes plassmangel, og ønsker en drøfting av dette. FAU besluttet at brevet skulle

videresendes til rektor. Svar fra rektor er mottatt, og blir behandlet på neste FAU-møte.

6. Temabank trinngrupper

Saken ble utsatt til et senere møte

7. Eventuelt

Uteareal pr. elev

Ivaretas kravet til uteareal pr. elev på Ruseløkka skole? Det er stadig låst dør til takterrassen.

Blir det totale utearealet for lite når takterrassen er avlåst? FAU-styret følger opp mot skolen.

Vanndammen i skolegården.

Det har i vinter vært problemer med drenering i skolegården og store vanndammer.

FAU-styret undersøker hva som er status til neste FAU-møte.

8. Oppsummering og neste møte

Neste møte blir tirsdag 11. april.
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